

MAXATP™

RIBOCEINE FUEL

Purpose

MaxATP™ is a Performance Supplement of nutrient-driven energy powered by RiboCeine. MaxATP's proprietary ingredients support proper muscle function, the metabolism of carbohydrates, the formation of red blood cells to transport oxygen, and also provides antioxidants.

These benefits support the generation and consumption of cellular fuel, giving cells the components to more effectively clean up free radical damage to better assist them in working at their peak level of performance.

General Description

ATP (adenosine triphosphate) is the basic form of cellular energy for your body and is critically important to the life and health of every cell. As long as ATP is present in sufficient quantity, energy levels are maintained, allowing cells and tissues to function at optimal levels. However, as we age, ATP production can become less efficient. The ATP process requires certain critical elements in order to be manufactured. Numerous vitamins and minerals support both ATP production as well as the process to release the energy stored in food as it goes through the metabolic process.

MaxATP provides the critical elements needed for proper ATP function and support. It includes ribose (a precursor to ATP production), as well as other needed vitamins and nutrients to support natural ATP production in the cell. The nutrients that support ATP ensure that cells are able to effectively metabolize energy for longer periods of time.

Furthermore, MaxATP provides critical antioxidants needed to help protect cells from free radicals.

Product Benefits

- Provides the nutrients that fuel ATP production in cells including ribose, one of the primary components needed for the production of ATP.*
- Helps metabolize carbohydrates and convert food into energy to better replenish energy and fight fatigue.*
- Assists in the production of glutathione, the master antioxidant that helps to neutralize free radicals.*
- Builds ATP in the heart and muscles to support proper muscle function.*
- Assists in the formation of red blood cells to transport oxygen.*



Ingredients

L-Tartrate-Carnitine increases the rate at which the liver oxidizes fat, therefore increasing the amount of energy available. Carnitine shuttles long chain fatty acids from the liver into the mitochondria to be metabolized.

RiboCeine™ - an exclusive product comprised of ribose and cysteine. RiboCeine effectively passes through the digestive tract and delivers the fragile cysteine molecule to the cell, enabling efficient, natural production of glutathione. The ribose compound in RiboCeine is also used by the cell as an essential component to ATP production, the body's source of energy. This essentially manufactures glutathione "on demand" so the cell is ready to defend itself from free radical damage when it needs it most.

Ginseng Root Panax - Panax Ginseng is ginseng from Asia and is a known adaptogen to support an increased flow of steady energy throughout the day.

Green Tea Extract- is known to have high antioxidant activity and, together with RiboCeine, promotes a critical step in the production of glutathione. It also provides the natural source of caffeine which acts as a natural metabolic enhancer and supports mental alertness.

Rhodiola Rosea- an adaptogen shown to reduce symptoms of fatigue and improve mental performance.

Quercetin- a flavonoid antioxidant known to support energy levels.

CoQ10- a powerful endogenous (made naturally in the body) antioxidant that resides in the mitochondria and is a vital component of the energy producing process of ATP. It helps to eliminate harmful free radicals produced during the ATP process.

D-Ribose - is a sugar produced by the body that is used as a source of energy. Ribose is used to support exercise and activity by assisting in the creation of muscle energy.

* These statements have not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure, or prevent any disease.

MAXATP™

RIBOCEINE FUEL

Ingredients (continued)

B Vitamins (thiamine, riboflavin, niacin, pantothenic acid, pyridoxine, biotin, folic acid, cyanocobalamin)-support various enzymes that help convert food to energy. B vitamins serve as coenzymes that assist in specific metabolic processes to break down fats, amino acids, and carbohydrates for energy.

Magnesium- essential in all energy dependent reactions that include the use of ATP energy. It serves as a catalyst in the creation of ATP from ADP. It is also a catalyst when ATP is used for energy by helping in the hydrolysis of ATP (the act of releasing the energy stored in the high energy phosphate bond).

Copper - plays an important role supporting the synthesis of ATP in the mitochondria, or the part of the cell responsible for energy production.

Chromium- an essential trace element that is needed for the metabolism of energy. Chromium works with insulin and assists cells to uptake glucose and release energy.

Suggested Use

As a dietary supplement, mix one packet with 4-6 oz (118-177 mL) of water.
Store product in a cool, dry place.

Guarantee

This product has been manufactured in the USA in strict conformance with industry standards. Purity guaranteed.

Caution

Keep out of the reach of children. This product is for adult use only. It is not intended for use by children, pregnant women, or nursing mothers.

Related Scientific Studies

Dodd SL, et al. The role of ribose in human skeletal muscle metabolism. Med Hypotheses. 2004;62(5):819-824.

Hellsten Y, et al. Effect of ribose supplementation on resynthesis of adenine nucleotides after intense intermittent training in humans. Am J Physiol Regul Integr Comp Physiol. 2004 Jan;286(1):R182-188.

Van Gammeren D. The Effects of Four Weeks of Ribose Supplementation on Body Composition and Exercise Performance in Healthy, Young, Male Recreational Bodybuilders: A Double-Blind, Placebo-Controlled Trial. Current Therapeutic Research. 2002;(63)8:486-495.

Roberts, J.C.; Francetic, D.J. Time course for the elevation of glutathione in numerous organs of L1210-bearing CDF1 mice given the L-cysteine prodrug, RibCys. Toxicology Letters, 1991, 59 (1-3), 245-251.



Banned Substance Control Group Certified
MaxATP has received the highly coveted Banned Substance Control Group certification proving that MaxATP contains no trace of harmful anabolic agents or stimulants. Under the direction of anti-doping expert Don Catlin, M.D., professionals with years of experience use cutting-edge technology and vigorous testing methodology to test every submitted product. BSCG certification affirms this product is safe for elite and professional athletes everywhere.

FAQs

What is ATP?

ATP, or adenosine triphosphate, is your body's most basic form of energy. ATP is produced in every cell and is the means by which our cells, organs, and by extension, our bodies are powered. ATP needs many different compounds or elements to be produced. MaxATP™ was designed with your body's energy needs in mind and provides a comprehensive list of elements needed for ATP production which helps to provide a more sustained and consistent supply of cellular energy.

How is MaxATP different from energy drinks?

Most energy drinks focus on short-term energy boosts by delivering harmfully high dosages of sugar, caffeine and other stimulants. MaxATP supports the natural metabolic process so cells can burn fuel and produce energy.

Can I take MaxATP with MaxGXL™, Cellgevity™ and MaxN-Fuze™?

MaxATP is designed to work synergistically with all of our Max products and can be taken together.

Supplement Facts

Serving Size: 1 Packet / 0.239 oz (6.78g)
Servings per container: 30

	Amount Per Serving	% DV
Calories	20	
Total Carbohydrate	5 g	1%*
Sugars	5 g	†
Vitamin B1 (as thiamine HCL)	3 mg	200%
Vitamin B2 (as riboflavin)	1.7 mg	100%
Niacin	20 mg	100%
Vitamin B6 (as pyridoxine HCL)	5 mg	250%
Folate (as folic acid)	400 mcg	100%
Vitamin B12 (as cyanocobalamin)	50 mcg	833%
Biotin	150 mcg	50%
Pantothenic Acid (as calcium pantothenate)	10 mg	100%
Magnesium (as magnesium carbonate)	20 mg	5%
Copper (as copper gluconate)	200 mcg	10%
Chromium (as chromium nicotinylic glycinate chelate)	30 mcg	25%

Proprietary Blend: **1024 mg** †
L-tartrate-carnitine, D-ribose, Riboceine™ (D-ribose-L-cysteine), Green Tea Leaf Extract, Quercetin Dihydrate, Rhodiola Rosea, Ginseng Root Panax, Coenzyme Q10.

* Percent Daily Values based on a 2,000 calorie diet

† Daily Value Not Established

Other Ingredients: Crystalline Fructose, Citric Acid, Silicon Dioxide, Guar Gum, Natural Orange, Stevia, Caffeine, Malic Acid, Natural Tangerine, Lime Juice Crystallites, Natural Lemon.

RiboCeine™ US Patent 8,501,700

Gluten Free • Melamine Free

* These statements have not been evaluated by the Food and Drug Administration.
This product is not intended to diagnose, treat, cure, or prevent any disease.

MAXATP™

RIBOCEINE FUEL

Objectif

Le MaxATP™ est un supplément de performance dont l'énergie à base de nutriments est alimentée par la RiboCéine. Les ingrédients exclusifs du MaxATP favorisent un fonctionnement adéquat des muscles, la métabolisation des glucides, la formation de globules rouges pour véhiculer l'oxygène tout en produisant des antioxydants.

Ces bienfaits appuient la génération et la consommation de carburant cellulaire, offrant aux cellules les composants requis pour nettoyer plus efficacement les dégâts causés par les radicaux libres afin de mieux les aider à travailler à leur plus haut niveau de performance.

Description générale

L'ATP (adénosine triphosphate) est la forme de base d'énergie cellulaire pour votre corps et est essentiellement important pour la vie et la santé de chaque cellule. Tant qu'il y a de l'ATP en quantité suffisante, les niveaux d'énergie sont maintenus, permettant aux cellules et aux tissus de fonctionner à des niveaux optimaux. Toutefois, avec l'âge, la production d'ATP peut devenir moins efficace. Le processus de l'ATP exige certains éléments essentiels pour sa production. Plusieurs vitamines et minéraux appuient la production d'ATP ainsi que la libération de l'énergie entreposée dans les aliments pendant qu'ils suivent le processus métabolique.

Le MaxATP offre les éléments essentiels pour un soutien nécessaire au bon fonctionnement de l'ATP. Il comprend la ribose (un précurseur à la production d'ATP) ainsi que d'autres vitamines et nutriments nécessaires pour appuyer la production naturelle d'ATP dans la cellule. Les nutriments qui appuient l'ATP garantissent que les cellules sont en mesure de métaboliser efficacement l'énergie sur de plus longues périodes.

De plus, le MaxATP offre des antioxydants essentiels et nécessaires pour aider à la protection des cellules contre les radicaux libres.

Bienfaits du produit

- Fournit des nutriments qui alimentent la production d'ATP dans les cellules, notamment la ribose, un des principaux éléments nécessaires dans la production d'ATP.*
- Contribue à la métabolisation des glucides et à la conversion des aliments en énergie pour mieux réapprovisionner le corps en énergie et lutter contre la fatigue.*
- Aide à la production de glutathion, l'antioxydant maître qui contribue à la neutralisation des radicaux libres.*
- Maintient les réserves d'ATP dans le cœur et les muscles pour favoriser un fonctionnement musculaire adéquat.
- Participe à la formation de globules rouges pour transporter l'oxygène.*



Ingrédients

Carnitine-Tartrate-L – accroît la vitesse d'oxydation des lipides par le foie, augmentant ainsi la quantité d'énergie disponible. La carnitine charrie les acides gras à longue chaîne du foie aux mitochondries pour qu'ils y soient métabolisés.

RiboCéine – produit exclusif composé de ribose et de cystéine. La RiboCéine passe efficacement par le tube digestif et livre la fragile molécule de cystéine à la cellule, permettant une production efficace et naturelle de glutathion. Le composant ribose dans la RiboCéine est aussi utilisé par la cellule comme élément essentiel à la production d'ATP, source d'énergie du corps. Cela produit du glutathion « sur demande » pour que la cellule soit prête à se défendre contre les dommages causés par les radicaux libres là où elle en a le plus besoin.

Racine de ginseng Panax – le ginseng Panax provient d'Asie et est un adaptogène connu pour son soutien d'un flux accru d'énergie tout au long de la journée.

Extrait de thé vert – connu pour son activité antioxydante élevée, et de concert avec la RiboCéine, favorise une étape essentielle dans la production de glutathion. Il offre aussi une source naturelle de caféine qui agit comme accélérateur métabolique naturel et favorise la vivacité d'esprit.

Orpin rose – adaptogène qui a démontré une capacité de réduction des symptômes de fatigue et d'amélioration du rendement mental. **Quercétine** – un antioxydant de la famille des flavonoïdes reconnu comme appuyant les niveaux d'énergie.

CoQ10 – un antioxydant endogène puissant (produit naturellement dans le corps) qui réside dans les mitochondries et est un élément essentiel du processus de production d'énergie de l'ATP. Il contribue à l'élimination des radicaux libres nuisibles durant le processus.

D-Ribose – un sucre produit par le corps et utilisé comme source d'énergie. La ribose est utilisée pour appuyer l'exercice et l'activité en contribuant à la création d'énergie musculaire.

Vitamines B (thiamine, riboflavine, niacine, acide pantothénique, pyridoxine, biotine, acide folique, cyanocobalamine) – appuient différents enzymes qui aident à convertir les aliments en énergie. Les vitamines B servent de coenzymes qui assistent à des processus métaboliques particuliers afin de répartir les lipides, les acides aminés et les glucides pour de l'énergie.

*Ces énoncés n'ont pas été évalués par la Food and Drug Administration. Ce produit n'est pas conçu pour diagnostiquer, traiter, guérir ou prévenir les maladies.

MAXATP™

RIBOCEINE FUEL

Ingrédients (suite)

Magnésium – essentiel dans toutes les réactions énergétiques, notamment l'utilisation de l'énergie ATP. Il sert de catalyseur dans la création de l'ATP à partir de l'ADP. Il sert aussi de catalyseur quand l'ATP est utilisé pour produire l'énergie, contribuant à l'hydrolyse de l'ATP (l'action de libérer l'énergie entreposée dans la liaison de phosphate riche en énergie).

Cuivre – joue un rôle important d'appui à la synthèse de l'ATP dans la mitochondrie ou la partie de la cellule responsable de la production d'énergie.

Chromium – un oligo-élément essentiel et nécessaire dans le métabolisme de l'énergie. Le chromium travaille avec l'insuline et aide les cellules à capturer le glucose et libérer de l'énergie.

Suggestions d'utilisation

Consommé comme supplément alimentaire, mélangé à raison d'un sachet avec 118-177 ml (4-6 oz) d'eau. Rangez dans un endroit frais et sec.

Garantie

Ce produit a été fabriqué aux États-Unis dans le strict respect des normes de l'industrie. Pureté garantie.

Avertissement

Gardez hors de la portée des enfants. Ce produit est pour une utilisation par les adultes seulement. Ce produit n'est pas conçu pour les enfants, les femmes enceintes ou les mères qui allaitent.

Études scientifiques connexes (en anglais seulement)

Dodd SL, et al. The role of ribose in human skeletal muscle metabolism. Med Hypotheses. 2004;62(5):819-824.

Hellsten Y, et al. Effect of ribose supplementation on resynthesis of adenine nucleotides after intense intermittent training in humans. Am J Physiol Regul Integr Comp Physiol. 2004 Jan;286(1):R182-188.

Van Gammeren D. The Effects of Four Weeks of Ribose Supplementation on Body Composition and Exercise Performance in Healthy, Young, Male Recreational Bodybuilders: A Double-Blind, Placebo-Controlled Trial. Current Therapeutic Research. 2002;(63)8:486-495.

Roberts, J.C.; Francetic, D.J. Time course for the elevation of glutathione in numerous organs of L1210-bearing CDF1 mice given the L-cysteine prodrug, RibCys. Toxicology Letters, 1991, 59 (1-3), 245-251.



Homologué par le groupe de contrôle sur les substances interdites

Le MaxATP a reçu l'homologation très convoitée du Groupe de contrôle sur les substances interdites, preuve que le MaxATP ne contient aucune trace d'agent ou de stimulant anabolique nocifs. Sous la direction du Dr Don Catlin, expert en antidopage, des professionnels possédant des années d'expérience utilisant une technologie à la fine pointe et des méthodes vigoureuses pour tester chaque produit soumis. L'homologation du BSCG affirme que ce produit est sécuritaire pour les athlètes élités et professionnels de partout.

Foire aux questions

Qu'est-ce que l'ATP ?

L'ATP ou l'adénosine triphosphate est la forme la plus basique d'énergie du corps. L'ATP est produit dans chaque cellule et est le moyen par lequel nos cellules, organes et par extension nos corps sont alimentés en énergie. L'ATP a besoin de différents éléments pour être produit. Le MaxATP™ a été conçu en pensant aux besoins de votre corps en énergie et offre une liste complète d'éléments nécessaires à la production d'ATP qui contribue à une offre plus soutenue et régulière d'énergie cellulaire.

En quoi le MaxATP se distingue-t-il des boissons énergisantes ?

La plupart des boissons énergisantes sont axées sur des poussées d'énergie à court terme en livrant des doses élevées et nocives de sucre, de caféine et d'autres stimulants. Le MaxATP soutient le processus métabolique naturel pour que les cellules puissent brûler le carburant et produire de l'énergie.

Est-ce que je peux prendre le MaxATP avec le MaxGXL™, le Cellgevity™ et le MaxN-Fuze™ ?

Le MaxATP est conçu pour fonctionner en synergie avec tous nos produits Max; ils peuvent donc être pris ensemble.

Valeurs nutritionnelles

Taille des portions : 1 sachet
Portions par contenant : 30

	Quantité par portion	% DV
Calories	20	
Total des glucides	5 g	1%*
Sucres	5 g	†
Vitamine B1 (thiamine HCL)	3 mg	200%
Vitamine B2 (riboflavine)	1.7 mg	100%
Niacine	20 mg	100%
Vitamine B6 (pyridoxine HCL)	5 mg	250%
Folate (acide folique)	400 mcg	100%
Vitamine B12 (cyanocobalamine)	50 mcg	833%
Biotine	150 mcg	50%
Acide pantothénique (pantothénate de calcium)	10 mg	100%
Magnésium (gluconate de magnésium)	20 mg	5%
Cuivre (gluconate de cuivre)	200 mcg	10%
Chromium (glycinate de nicotyle chélate de chromium)	30 mcg	25%

Mélange exclusif : **1024 mg** †
l-tartrate-carnitine, D-ribose, Ribocéine™ (D-ribose-L-cystéine), extrait de feuilles de thé vert, dihydrate de quercétine, ortin rose, racine de ginseng Panax, coenzyme Q10.

* Proportion de valeurs quotidiennes basée sur un régime de 2000 calories

† Valeur quotidienne pas encore établie

Autres ingrédients : Fructose de cristalline, acide citrique, dioxyde de silicium, gomme de guar, orange naturelle, stévia, caféine, acide malique, tangerine naturelle, cristallites de jus de lime, citron naturel

RiboCéine™ Brevet des États-Unis 8 501 700

Sans gluten • Sans mélamine



*Ces énoncés n'ont pas été évalués par la Food and Drug Administration. Ce produit n'est pas conçu pour diagnostiquer, traiter, guérir ou prévenir les maladies.